
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 31.01.2019

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o naprawg jezdni i zlikwidowanie ubytk6w w jezdni

nazaporze wodnej we Wloclawku. Obecnie trv,t ,dziury"s4 tak duZe,

2e zagraha to bezpieczeristwu przej e zdhai4cy ch samochod6w.

Uprzejmie proszg Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.
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